



{youtube}https://www.youtube.com/watch?v=-w9M\_QEtzZc{/youtube}

Euskadi-Cubak, Kubarekiko adiskidetasun eta elkartasun elkarteak, 2014. urtean, 25 urte betetzen ditu jaio zenetik. Gaur, Euskadi-Cubak, sentsibilizazio kanpaina garrantzitsuak eta proiektio internazionalerako informazio inizatiba alternatiboak garatzen ditu, [www.cubainformacion.tv](http://www.cubainformacion.tv)

ikus-entzunezko atariaren sustapena bezalakoa. Honez gain, hiri-nekazaritza, energia berriztagarri, osagintza komunitario, genero berdintasun eta beste hainbat proiektu bolumen handi bideratzen ditu, kubatar elkarte ezberdinekin. Musika: Orlis Pineda.

#### **VER SERIE COMPLETA DE 4 SPOTS:**

- [\*\*Euskadi-Cuba, 25 urte: Ahots anitzak Kubako Iraultzaren alde \(1\)\*\*](#)  
Euskadi-Cuba, 25 años: Voces diversas con la Revolución cubana (1)
- [\*\*Euskadi-Cuba, 25 urte: Elkartasun mota guztiak Kubako Iraultzaren alde \(2\)\*\*](#)  
Euskadi-Cuba, 25 años: Todas las formas de solidaridad con la Revolución cubana (2)
- [\*\*Euskadi-Cuba, 25 urte: Elkartasuna munduko herririk solidarioenarekin: Kuba \(3\)\*\*](#)  
Euskadi-Cuba, 25 años: Solidaridad con Cuba, el país más solidario del mundo (3)
- [\*\*Euskadi-Cuba, 25 urte: Kubako Iraultzaren ereduarekin bat \(eta 4\)\*\*](#)  
Euskadi-Cuba, 25 años: Apoyando el ejemplo de la Revolución cubana (y 4)

#### **Euskadi-Cuba, 25 años: Solidaridad con Cuba, el país más solidario del mundo**

Este es el tercero de los cuatro spots que ha editado Euskadi-Cuba, con música del trovador cubano Orlis Pineda. En 2014 se cumplen 25 años del nacimiento de esta asociación vasca de amistad y solidaridad con Cuba. Hoy, Euskadi-Cuba desarrolla importantes campañas de sensibilización e iniciativas de información alternativa con proyección internacional, como el

impulso del portal audiovisual [www.cubainformacion.tv](http://www.cubainformacion.tv) , y canaliza, con diferentes organizaciones cubanas, un gran volumen de proyectos de cooperación, en sectores como la agricultura urbana, las energías renovables, la salud comunitaria, la equidad de género y otros.

Cuba es un ejemplo de resistencia y de hacer mucho con poco, además es un referente de solidaridad e internacionalismo. Por eso soy socia de EUSKADI-CUBA. Eva

Apoyo a EUSKADI-CUBA porque Cuba es el país con más internacionalistas solidarios cooperantes en el mundo, implementando programas de cooperación Sur-Sur en más de 100 países de Asia, África y América Latina. Javier

Soy socio de EUSKADI-CUBA porque gracias al programa cubano "Yo sí puedo" se han alfabetizado casi seis millones de personas en cerca de 30 países. Jose

Porque la Operación Milagro que impulsa Cuba junto a Venezuela está operando a millones de personas de América Latina que no pueden pagarse una operación de la vista. Andoni

Porque en la Escuela Latinoamericana de Medicina de Cuba estudian gratis cada año, becados por el Gobierno cubano, más de 10.000 jóvenes del Tercer Mundo, incluso también jóvenes de EEUU. Arkaitz

Porque gracias a la resistencia de Cuba, América ha dado un importante giro a favor de las mayorías empobrecidas y desarrolla esquemas de solidaridad e integración continental que plantan cara al imperialismo. Antonia

## **Euskadi-Cuba, 25 urte: Elkartasuna munduko herririk solidarioenarekin: Kuba**

Euskadi-Cubak, Kubarekiko adiskidetasun eta elkartasun elkarteak, 2014. urtean, 25 urte betetzen ditu jaio zenetik. Gaur, Euskadi-Cubak, sentsibilizazio kanpaina garrantzitsuak eta proiektio internazionalako informazio inizatiba alternatiboak garatzen ditu,

www.cubainformacion.tv ikus-entzunezko atariaren sustapena bezalakoa. Honez gain, hiri-nekazaritza, energia berriztagarri, osagintza komunitario, genero berdintasun eta beste hainbat proiektu bolumen handi bideratzen ditu, kubatar elkarte ezberdinekin. Musika: Orlis Pineda.

Kuba erresistentzia eta gutxi izanda asko egiteko gai izateko eredia da, gainera elkartasun eta internazionalismo erreferentea da. Horregatik EUSKADI-CUBAko bazkidea naiz. Eva

EUSKADI-CUBA laguntzen dut, Kuba munduko lankide internazionalista solidariorik gehien dituen herria delako, Asia, Afrika eta Latinoamerikako 100 herri baino gehiagotan Hegoalde-Hegoalde programa-kooperazioak bultzatzen dituztenak. Javier

EUSKADI-CUBAko bazkidea naiz “Yo sí puedo” programa kubatarrari esker, ia 6 milioi pertsona alfabetatu direlako 30 herrialdetan. Jose

Kubak eta Venezuelak sustatzen duten “Operación Milagro” misioa dela medio Latinoamerikan ikusmen- ebakuntza ordaindu ezin dezaketen milioka pertsonari operazioa egiten ari direlako. Andoni

Kuban dagoen Latonoamerikako Medikuntza Eskolan, urtero, Hirugarren Munduko 10.000 gaztek ikasten dutelako, dohainik, gobernu kubatarrak bekaturik, baita Estatu Batuetako askok ere. Arkaitz

Kubaren erresistentziari esker, Amerikak bira garrantzitsua eman du txiroen gehiengoaren alde eta inperialismoari aurre egin dioten elkartasun eskemak eta kontinente-integrazioa garatzen dituzte. Antonia